
Protokół nr LXVIII/23 z LXVIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 28.02.2023  
  1 

PROTOKÓŁ NR LXVIII/23 

Z LXVIII SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 28 LUTEGO 2023 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 18 radnych 

Nieobecni: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołu z LXVII Sesji Rady Miasta. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2023, 

2.  przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Żyrardowa na lata 2023–2030, 

3.  ustawienia posągu upamiętniającego miejsce kaźni przy ul. Radziwiłłowskiej 3 w Żyrardowie, 

4.  zmieniająca Uchwałę w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta Żyrardowa oraz nadania jej 

Statutu, 

5.  sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu, 

6.  sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej, 

7.  ustanowienia odpłatnej służebności przesyłu i sprzedaży prawa użytkowania wieczystego w drodze 

przetargu nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, będącej w użytkowaniu wieczystym 

Gminy Miasto Żyrardów. 

III. Informacje: 

–  Informacja o działaniach Prezydenta Miasta i Urzędu Miasta. 

IV.  Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

V.  Wolne wnioski. 

VI.  Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne. 

Ad I.1. i I.2.  

W dniu 28 lutego 2023 r. o godz. 13.14 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady  

LXVIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa 

Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad.  
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Ad I.3. 

 Pan Jacek Grzonkowski, Dyrektor Wydziału Rewitalizacji i Rozwoju, zgłosił wniosek o zdjęcie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Żyrardowa na lata 

2023–2030.  

 Pan Jakub Borowski, p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, zgłosił dwa 

wnioski: (1) o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności 

przesyłu i sprzedaży prawa użytkowania wieczystego w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej 

własność Skarbu Państwa, będącej w użytkowaniu wieczystym Gminy Miasto Żyrardów;  

(2) o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Żyrardowa na lata 2023–2030. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 17 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Strategii Rozwoju Miasta Żyrardowa na lata 2023–2030: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności przesyłu i sprzedaży prawa użytkowania wieczystego  

w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, będącej w użytkowaniu 

wieczystym Gminy Miasto Żyrardów. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy 

zaaprobowali wniosek 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustanowienia 

odpłatnej służebności przesyłu i sprzedaży prawa użytkowania wieczystego w drodze przetargu nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa, będącej w użytkowaniu wieczystym Gminy Miasto Żyrardów: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński; 
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„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem o włączenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy 

zaaprobowali wniosek 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianach. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy zaaprobowali zmieniony porządek obrad 18 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem porządku obrad po zmianach: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II.: 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2023, 

2.  ustawienia posągu upamiętniającego miejsce kaźni przy ul. Radziwiłłowskiej 3 w Żyrardowie, 

3.  zmieniająca Uchwałę w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta Żyrardowa oraz nadania jej 

Statutu, 
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4.  sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu, 

5.  sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej, 

6.  wydzierżawienia nieruchomości. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag, w związku z czym przeprowadzono 

głosowanie nad przyjęciem protokołu z LXVII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 18 radnych, którzy przyjęli protokół 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z LXVII Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska. 

 

II. Projekty uchwał. 

Ad II.1. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2023.  

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2023. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

18 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2023: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska. 
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Ad II.2. 

Pani Aneta Kalisiak-Ćwikowska, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie ustawienia posągu upamiętniającego miejsce kaźni przy  

ul. Radziwiłłowskiej 3 w Żyrardowie. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radna Grażyna Stefańska stwierdziła, że nie zgadza się z tym, że po termomodernizacji 

budynku nie ma możliwości technicznych zamontowania tablicy. Prosiła o doprecyzowanie, dlaczego 

nie ma takiej możliwości pod względem prawnym. Dodała, że skoro tablica była, to powinna pozostać 

na budynku, zaś koszty, które Miasto poniesie na posąg, uznała za zbędne. Dociekała, jakie to będą 

koszty, wskazując, że w uchwale powinny być wskazane skutki finansowe. 

Pani Aneta Kalisiak-Ćwikowska wyjaśniła, że budynek jest własnością prywatną, zaś zgodnie 

z orzecznictwem – wszystkie miejsca pamięci powinny znajdować się na terenach miejskich. Dodała, 

że stara tablica była ciężka, wykonana z piaskowca, zaś elewacja, na którą zdecydował się właściciel 

budynku, nie dałaby rady udźwignąć takiej wagi. Wskazała, że koszty granitu, z którego miałby zostać 

wykonany posąg, ulegają wahaniom, w związku z czym trudno przewidywać koszty realizacji zadania, 

ale zakładane jest, że będzie oko kosztowało maksymalnie 20 tys. zł, z czego 4 tys. zł wkładu własnego. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustawienia posągu 

upamiętniającego miejsce kaźni przy ul. Radziwiłłowskiej 3 w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustawienia posągu upamiętniającego miejsce kaźni 

przy ul. Radziwiłłowskiej 3 w Żyrardowie: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska. 

 

Ad II.3. 

Pani Barbara Smolarek, Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych, przedstawiła projekt 

uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta Żyrardowa oraz nadania 

jej Statutu. Zgłosiła autopoprawki polegające na: (1) zmianie proponowanego brzmienia § 6 ust. 3 

Statutu w taki sposób, by słowa „co najmniej jednego Wiceprzewodniczącego Rady” zastąpić słowami 
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„co najmniej jednego z dwóch Wiceprzewodniczących Rady”; (2) zmianie proponowanego brzmienia 

§ 6 ust. 6 Statutu w taki sposób, by drugie zdanie brzmiało: „W przypadku nieobecności 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących zadania Przewodniczącego wykonuje członek Rady 

Seniorów najstarszy wiekiem.”. 

Radna Monika Plak przedstawiła opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych 

RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radna Grażyna Stefańska stwierdziła, że drugie zdanie w proponowanym nowym brzmieniu  

§ 6 ust. 3 Statutu jest zbędne; w odniesieniu do proponowanego nowego brzmieniu § 6 ust. 6 Statutu 

również zaproponowała skreślenie drugiego zdania. Odwołała się do przepisów dotyczących Rady 

Miasta, wskazując, że Przewodniczący może wyznaczyć do pełnienia swoich funkcji 

Wiceprzewodniczącego. Wspomniała również o uchwale Nr XIII/83/11 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 

31 sierpnia 2011 r. w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcie 

wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie krajowym lub międzynarodowym. Podkreśliła, 

że przepisy prawa muszą być jasne, klarowne i niebudzące wątpliwości.  

Radny Grzegorz Obłękowski wskazał, że przedmiotowy projekt uchwały jest omawiany przez 

Radę Miasta już od dłuższego czasu. Zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przystąpienie 

do głosowania.  

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem formalnym radnego Grzegorza Obłękowskiego  

o zakończenie dyskusji i przystąpienie do głosowania. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, 

którzy poparli wniosek 14 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem formalnym radnego Grzegorza Obłękowskiego o zakończenie dyskusji  

i przystąpienie do głosowania: 

„za” – 14 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa; 

„przeciw” – 4 głosy – radny Józef Kapusta, radny Mateusz Nalej, radna Grażyna Stefańska, radny 

Marek Treliński; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska. 

 

Radna Grażyna Stefańska przypomniała treść złożonych przez siebie wniosków: (1) wniosku  

o wykreślenie z proponowanego brzmienia § 6 ust. 3 Statutu zdania „Pierwszy wybór Przewodniczącego 

Rady oraz co najmniej jednego z dwóch Wiceprzewodniczących Rady powinien nastąpić na pierwszym 

posiedzeniu Rady.”; (2) wniosku o zmianę drugiego zdania w proponowanym brzmieniu § 6 ust. 6 

Statutu w taki sposób, by brzmiało „W przypadku nieobecności Przewodniczącego zadania wykonuje 

wyznaczony przez niego Wiceprzewodniczący.” 
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Radna Monika Plak odniosła się do słów przedmówczyni, wyjaśniając, że przewodniczący 

może wyznaczyć wiceprzewodniczącego do pełnienia swojej funkcji, ale nie musi tego robić;  

w przypadku niewyznaczenia wiceprzewodniczącego, zadania przewodniczącego wykonuje 

wiceprzewodniczący najstarszy wiekiem. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej o wykreślenie  

z proponowanego brzmienia § 6 ust. 3 Statutu zdania „Pierwszy wybór Przewodniczącego Rady oraz 

co najmniej jednego z dwóch Wiceprzewodniczących Rady powinien nastąpić na pierwszym 

posiedzeniu Rady.”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy odrzucili wniosek  

14 głosami „przeciw”, przy 4 głosach „za” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej o wykreślenie z proponowanego brzmienia  

§ 6 ust. 3 Statutu zdania „Pierwszy wybór Przewodniczącego Rady oraz co najmniej jednego z dwóch 

Wiceprzewodniczących Rady powinien nastąpić na pierwszym posiedzeniu Rady.”: 

„za” – 4 głosy – radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, radny Mateusz Nalej, radna Grażyna 

Stefańska; 

„przeciw” – 14 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna 

Anna Maria Kozłowska, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 14.10. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnej Grażyny Stefańskiej o zmianę drugiego 

zdania w proponowanym brzmieniu § 6 ust. 6 Statutu w taki sposób, by brzmiało „W przypadku 

nieobecności Przewodniczącego zadania wykonuje wyznaczony przez niego Wiceprzewodniczący.”.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy odrzucili wniosek 13 głosami „przeciw”, przy 

3 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnej Grażyny o zmianę drugiego zdania w proponowanym brzmieniu  

§ 6 ust. 6 Statutu w taki sposób, by brzmiało „W przypadku nieobecności Przewodniczącego zadania wykonuje 

wyznaczony przez niego Wiceprzewodniczący.”: 

„za” – 3 głosy – radny Józef Kapusta, radny Mateusz Nalej, radna Grażyna Stefańska; 

„przeciw” – 13 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna 

Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Marek Treliński; 

„wstrzymuję się” – 2 głosów – radny Ryszard Mirgos, radny Arkadiusz Sowa. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska. 



Protokół nr LXVIII/23 z LXVIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 28.02.2023  
  8 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie 

powołania Rady Seniorów Miasta Żyrardowa oraz nadania jej Statutu. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie powołania Rady Seniorów 

Miasta Żyrardowa oraz nadania jej Statutu: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Marek Treliński; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Józef Kapusta. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska. 

 

Ad II.4. 

Pan Jakub Borowski, p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska. 

 

Ad II.5. 

Pan Jakub Borowski, p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

17 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej: 

„za” – 17 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecny podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg. 

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska. 

 

Ad II.6. 

Pan Jakub Borowski, p.o. Dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  

Nieobecni podczas sesji: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska. 

 

Ad III. Informacje. 

Nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

 

Ad IV. Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

Radna Grażyna Stefańska zgłosiła dwie interpelacje: (1) dotyczącą wydatkowania i rozliczenia 

środków z budżetu miasta przeznaczonych na organizację Interdyscyplinarnego Festiwalu Sztuk – 
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Miasto Gwiazd w 2017 roku oraz (2) dotyczącą nominacji zawodników i trenerów w plebiscycie  

na najlepszego sportowca i trenera Żyrardowa. 

Radny Arkadiusz Rzepecki zgłosił wniosek o podjęcie działań mających na celu 

niedopuszczenie do budowy na terenie powiatu żyrardowskiego „Obwodnicy Aglomeracji 

Warszawskiej”. Poinformował również, że Komisja Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych 

RMŻ apeluje o zwrócenie szczególnej uwagi na zagadnienia związane z wnioskami o wykup lokali 

komunalnych na rzecz najemców, w związku z obawami Komisji o efektywne zamknięcie roku 2023  

w tym zakresie. 

Radny Marek Treliński odwołał się do interpelacji radnej Grażyny Stefańskiej związanej  

z Festiwalem Miasto Gwiazd. Wskazał, że mimo otrzymania pliku dokumentów, nie udało mu się dotrzeć 

do rozliczenia finansowego tej imprezy. Dodał, że bezskutecznie zwracał się do organizatorów wydarzenia 

z prośbą o udostępnienie tego rozliczenia. Wyraził obawę, że upłynął już termin przechowywania 

dokumentów księgowych, a zatem również termin, w jakim można było tę kwestię wyjaśnić. 

Radna Grażyna Stefańska stwierdziła, że termin przechowywania tych dokumentów upływa  

z końcem 2023 r. Podkreśliła, że to Prezydent Miasta powinien poinformować, czy środki przekazane 

na organizację Festiwalu zostały prawidłowo wydatkowane i rozliczone, czy nie. Dodała, że jeśli 

zawarta umowa nie obligowała organizatora do rozliczenia otrzymanych środków, to nie można 

zarzucać mu, że ich nie rozliczył. 

 

Ad V. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos zaprosił na scenę koszykarki klubu UKS 

„Trójka”, które zdobyły srebrny medal Mistrzostw Polski. Prezydent Miasta Lucjan Krzysztof 

Chrzanowski przekazał drużynie podziękowania. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos poinformował o sukcesie jednego  

z mieszkańców miasta w konkursie literackim. 

Mieszkaniec odwołał się do swojego sukcesu literackiego, a także do wypowiedzi radnej Grażyny 

Stefańskiej oraz radnego Marka Trelińskiego, prosząc o wyjaśnienie sprawy rozliczenia Festiwalu Miasto 

Gwiazd w 2017 r. Odniósł się również do organizowania wydarzeń artystycznych przez Miasto.  

 

Ad VI. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady LXVIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 15.07. 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/a,113010,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-lxviii-w-dniu-28-lutego-2023-r.html 

 

Protokół sporządziła dnia 9 marca 2023 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/a,113010,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-lxviii-w-dniu-28-lutego-2023-r.html

